
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 24. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Samrådsspørgsmål H
Vil ministeren arbejde for, at udnyttelsen af den stigende mængde dansk VE-
strøm udnyttes samfundsøkonomisk mest fornuftigt, og dermed også foretage
en vurdering af, om en investering på 11 mia. kr. i Viking Link betalt af forbru-
gerne er den samfundsmæssigt mest optimale investering for forbrugerne set
i forhold til at foretage en tilsvarende investering i en elektrificering af varme-
sektoren og transportsektoren, som betyder, at VE-strøm, som ellers skulle
eksporteres, i stedet udnyttes i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

På udvalgets vegne

Mikkel Dencker
formand
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